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Alla människors rätt att finnas till

Patrick Vigren
Lokalavdelningens ordförande

Kristdemokraternas team klart!

Några av dem som valdes till kommunala uppdrag vid medlemsmöte 11 november. Från 
vänster: Kjell O Lejon, Gabor Lorant, Liselotte Fager, Andreas Ardenfors, Yvonne Svalin, 
Jan-Willy Andersson, Karen Magnin Andersson, Magnus Landberg, David Högberg, 
Ingegerd Widmark, Magnus Engström och Per Larsson.

Kommunalråd för Kristdemokraterna 
med rotelansvar för äldre-, omsorgs-, 
sociala och folkhälsofrågor och ord-
förande i äldrenämnden är även 
fortsättningsvis Jan-Willy Andersson.

- Jag är mycket stolt och hedrad 
att få förnyat förtroende att leda 
Kristdemokraternas kommunpoli-
tiska arbete som kommunalråd och 
gruppledare, kommenterar Jan-Willy 
Andersson medlemsmötets beslut.

- Jag tycker att Kristdemokraterna 
har fått ihop ett väldigt bra team av 
förtroendevalda i Linköpings kom-
mun. Tillsammans kan vi under 
mandatperioden lägga en bra grund 
för ett framgångsrikt valresultat i 
valet 2014!

KristdemoKraterna har även komman-
de mandatperiod posten som vice 
borgmästare (förste vice ordförande i 
kommunfullmäktige). Ny på posten 
är Andreas Ardenfors, som är en av 
de nya bland Kristdemokraternas 
förtroendevalda.
- Det ska bli både intressant och spän-
nande att gå in i det viktiga och för-
troendefyllda uppdraget. Det känns 
bra att kunna få råd och tips från min 
företrädare på posten, Patrick Vigren, 
som har gjort ett mycket bra jobb 

onsdag 11 november höll Kristdemokraterna i Linköping medlemsmöte och 
tog beslut om vilka personer som ska företräda Kristdemokraterna i Linköpings 
kommun mandatperioden 2011-2014. Kristdemokraternas nya team består av 
både erfarna och nya förtroendevalda och medelåldern för den kristdemokra-
tiska gruppen är sänkt jämfört med den gångna mandatperioden.

Övriga uppdrag
Yvonne svalin. Barn- och ungdoms-
nämnden, ledamot. Lejonfastigheter, 
ersättare. Geografiskt utskott Väst, 
ledamot.
Patrick vigren. Geografiskt utskott 
Vårdnäs, ledamot.
Per Larsson. Socialnämnden, ersät-
tare. Arenabolaget, ersättare. Geogra-
fiskt utskott Johannelund, ordförande.
Liselotte Fager. Valnämnden, ledamot. 
Sankt Kors, ledamot.
magnus Landberg. Bygg- och miljö-
nämnden, ledamot.
magnus engström. Samhällsbygg-
nadsnämnden, ersättare.
Karen magnin andersson. Kultur- och 
fritidsnämnden, ersättare.
Jan haraldsson. Bildningsnämnden, 
ersättare.
Gabor Lorant. Utförarstyrelsen, ersät-
tare.
ingegerd Widmark. Tingsrätten, 
nämndeman.
Kjell o. Lejon. Stångåstaden, ersättare.
Yao nofodji. Valnämnden, ersättare.
dag elfström. Tingsrätten, nämnde-
man.

min morFar hade en bror som i familjekretsen kallades Nenne. 
I enlighet med sin högborgerliga fostran var han alltid artig 
och välklädd. Han hade också en social begåvning och höll 
bl a ett oförglömligt tal på sin femtioårsdag. Han blev ett 
år äldre än min morfar och levde enligt min bedömning ett 
rikt liv under vilket han var en mycket uppskattad person. 
Nenne hade Downs syndrom.

De vetenskapliga undersökningar som finns talar för att 
människor med Downs syndrom har hög livskvalitet och 
medellivstiden är numera närmare 60 år. Flera undersök-
ningar visar också att familjer som får barn med Downs 
syndrom uppfattar att det har tillfört familjen något snarare 
än varit en belastning.

Detta är fakta. Detta är vetenskap. Tyvärr tycks det inte 
vara allmän kunskap. Sena aborter i Sverige måste godkän-
nas av Socialstyrelsen varför man kan få en uppfattning 
varför de görs. Nästan uteslutande görs de pga Downs 
syndrom. För mig som läkare – men framför allt som 
människa med personliga erfarenheter av många medmän-
niskor med Downs syndrom – är detta en varningsklocka. 
En varningsklocka för vilka värderingar som finns i vårt 
samhälle och vilka signaler som det offentliga samhället 
sänder ut. I de flesta landsting erbjuds man nämligen – 
ganska ihärdigt dessutom – olika tester för att upptäcka 
om fostret har Downs syndrom.

KristdemoKraterna bör ta stäLLninG för alla människors rätt 
att få finnas till. Vi bör verka för att tester för att påvisa 
Downs syndrom inte finansieras eller utförs av den offent-
liga vården. I och med den fria aborträtten kan man inte 
hindra människor från att själva finansiera analyser som 
är möjliga att genomföra men man skall inte underskatta 
kraften av de signaler som det offentliga samhället sänder.

När ett par öppnar för möjligheten att bli föräldrar 
innebär det alltid en risk att barnet inte blir ”friskt”. För de 
flesta av de allvarliga tillstånd som kan leda till stort lidande 
för såväl barn som familj finns inga förvarningar. Liksom 
det finns få förvarningar för när en helt ”frisk” människa 
drabbas av sjukdom eller lidande senare i livet. Ingen kan 
naturligtvis garantera att en människa med Downs syndrom 
lever ett lika rikt liv som min morfars bror Nenne. Å andra 
sidan kan ingen garantera att något barn kommer att leva ett 
liv fritt från sjukdom och lidande. Samhället måste komma 

till insikt att barn inte 
är produkter som kan 
beställas önskat datum 
och sedan levereras med 
funktionsgaranti. Vi 
måste komma till insikt 
att vi är till för barnen 
och inte tvärtom.

som vice borgmästare, säger Andreas 
Ardenfors.

Kristdemokraternas medlemsmö-
te valde också partiets övriga repre-
sentanter i nämnder, bolagsstyrelser, 
geografiska utskott och nämndemän 
i tingsrätten.

Per Larsson
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Lördag 15 januari kl 09.30. Utbildning för förtroendevalda och nya medlemmar på 
distriktskansliet, del 1. Tema: Idelogi, organisation. Alla intresserade varmt välkomna! 
För mer info och anmälan, kontakta Per Larsson, tfn 010-103 72 84 eller 0702-88 21 
34 eller per.larsson@kristdemokraterna.se. Del 2 är 19 februari och del 3 5 mars.
onsdag 19 januari kl 18.30. Utbildning i Kristdemokraterans intranät, Navet, på 
Distriktskansliet, Gränden Duvan 2. För mer info och anmälan, kontakta Per Larsson, 
tfn 010-103 72 84 eller 0702-88 21 34 eller per.larsson@kristdemokraterna.se
Lördag 22 januari kl 09.00. Kristdemokraternas förtroendevalda i Linköpings kommun 
samlas till kick-off i stadshuset.
Fredag-Lördag 28-29 januari. Naionenella kommun- och landstingsdagar i Norrkö-
ping. Kan du vara funktionär? Hör av dig till Margaretha Ericsson, tfn 0706-33 06 40
onsdag 9 februari kl 18.00. Årsmöte för Kristdemokraterna i Linköping. Årsmötesför-
handlingar, program, servering. För mer info och anmälan, kontakta Per Larsson, tfn 
010-103 72 84 eller 0702-88 21 34 eller per.larsson@kristdemokraterna.se
Lördag 19 januari kl 09.30. Utbildning, del 2. Tema: Hjärtefrågor, majoritets- och op-
positionsarbete. Läs mer under del 1, 15 januari, ovan!
Lördag 26 februari kl 10.30-14.30. Partytält på Lilla Torget. Samtal, information, kaffe 
och kaka till alla intresserade linköpingsbor!
Lördag 5 mars kl 09.30. Utbildning, del 3. Tema: Hjärtefrågor, mediekontakter. Läs 
mer under del 1, 15 januari, ovan!

På gång i Linköpings lokalavdelning 

Aktuellt från kommunpolitiken

Jan-Willy Andersson
Kommunalråd

Barn- och ungdomsnämnden

Yvonne Svalin
tfn 013-29 86 42 (bost), mobil 0705-29 86 42
yvonne.svalin@linkoping.se

Bildningsnämnden

Jan Haraldsson
tfn 013-X (bost), mobil 0727-40 16 59
haraldsson@

Bygg- och miljönämnden

Magnus Landberg
tfn 013-13 35 90 (bost), 013-18 38 65 (arbete), 
mobil 0702-85 58 98
evma.landberg@telia.com

Kultur- och fritidsnämnden

Karen Magnin Andersson
tfn 013-801 93 (bost), 0703-24 13 22 (mobil)
karen.andersson@telia.com

Omsorgsnämnden

Andreas Ardenfors
tfn 013-12 00 02 (bost), 0707-70 99 52 (mobil)
familjen.ardenfors@

Socialnämnden

Per Larsson
tfn 013-14 11 59 (bost), 010-103 72 84 (arbete),
0702-88 21 34 (mobil)
per.larsson@kristdemokraterna.se

Samhällsbyggnadsnämnden

Magnus Engström
tfn 013-X (bost), 0708-86 65 04 (mobil)
magen@student.liu.se

Utförarstyrelsen

Gabor Lorant
tfn 013-X (bost), 0730-58 41 12 (mobil)
gabor@lorants.net

Valnämnden

Liselotte Fager
tfn 013-X (bost), 0703-18 33 83 (mobil)
liselotte.fager@kristdemokraterna.se

Äldrenämnden

Jan-Willy Andersson, kommunalråd
tfn 013-20 71 84 (arb), mobil 070-590 71 84
jan-willy.andersson@linkoping.se

Fråga oss
om vår politik i
Linköpings kommun

Välkommen att samtala om 
Kristdemokraternas politik!
Flera måndagkvällar under året träffas 
Kristdemokrater, som är aktiva i kom-
munpolitiken, och diskuterar aktuella 
frågor. Träffarna är öppna för alla som 
är intresserade av att samtala om 
Kristdemo kraternas politik i Linköpings 
kommun. Du är alltså välkommen att 
vara med! Under 2011 kommer de flesta 
träffar att ske i form av studiebesök på 
företag, organisationer, kommunala 
verksamheter m.m.  Kontakta Jan-Willy 
Andersson (se rutan ovan) för mer info!  
Varmt välkommen att delta! PU träffas 
den närmaste tiden: 17 januari, 14 fe-
bruari, 21 mars, 2 maj, 13 juni.

tJuGohundratio Går mot sitt slut och så också 
den innevarande mandatperioden. Ibland 
tror vi oss se trender, men som i ett längre 
perspektiv inte är en trend utan i det korta 
perspektivet endast svängningar. Klimatfrå-
gan är förvisso en mycket viktig fråga som ska 
hanteras med stor repsekt. En fråga där det 
också finns mycket underlag för ställningsta-
gande. Vi har dock all anledning att fundera 
på vad vi stöder oss på i våra ställningstagan-
den. Det var inte så länge sedan vi använde 
”varma vintrar” som stöd för klimatföränd-
ringar, knappast något som duger efter de två 
senaste vintrarna.

Det gäller naturligtvis generellt i den poli-
tik vi vill bedriva som kristdemokrater. Då är 
det skönt att återvända till vår ideologi som 
vi sammanfattar i sidhuvudet på PUs min-
nesanteckningar genom ”prispallen” och ”ett 
värdeorienterat idéparti” med personalistisk 
människosyn, människans ofullkomlighet, 
förvaltarskapstanken, subsidaritetsprincipen, 
solidaritetsprincipen och människans okränk-
bara värde som grundfundament.

trettio Personer har haFt politiska uppdrag, 
som åtminstone i något fall endast gällt stif-
telse där man inte sammanträtt vid något till-
fälle. Till alla dessa vill jag som kommunalråd 
och gruppledare framföra mitt stora tack för 
visat engagemang, framförallt i nämnd- och 
styrelsearbetet. 

Med ett valresultat i årets val på 4,92% i 
Linköpings kommun var utgångsläget i för-
handlingarna inte de bästa. Resultatet i man-
dat blev en halvering och i personer med upp-
drag detsamma. Utan samarbetet i Alliansen 

hade resultatet varit ännu mycket sämre. 15 
personer kommer att under mandatperioden 
2011-2014 stå upp för den kristdemokratiska 
politiken med ideologin ovan som stöd. Av 
dessa 15 är det 3 som inte hade uppdrag när 
vi gick till val. Likaså är det ett par som är 
relativt nya i sina uppdrag under innevarande 
mandatperiod. Mandatperioden 2011-2014 
innebär en förhållandevis stor förändring där 
många erfarna kristdemokrater lämnat sina 
uppdrag, och som en konsekvens av detta 
en grupp med betydligt lägre medelålder än 
tidigare. Efter tre val med tillbakagång krävs 
det förnyelse och engagemang, både lokalt 
och nationellt. Jag har stora förhoppningar 
och ambitioner vad det gäller detta. Vi har 
kvar vår kommunalrådsplattform med rotel-
ansvar för omsorg och folkhälsa och vi finns 
representerade i alla nämnder och styrelser 
med något undantag.

så med mentorstöd från flera av de avgående 
erfarna politikerna och stöd och engagemang 
från medlemmarna - vi behöver era tillrop, 
frågor och synpunkter – ser jag med tillförsikt 
fram mot nästa mandatperiod. Och med detta 
vill jag önska er alla en riktigt God Jul och 
Ett Gott Nytt År.



Julfest med tack till avgående förtroendevalda

Lokalavdelningens ordförande Patrick Vigren tackar en del av dem som lämnar uppdrag i kommunen i och 
med mandatperiodsskiftet. Från vänster: Tommy Sennehed, Jan Widmark, Lars Malmbjörk, Lars Eklund, 
Daniel Forsberg, Lisbeth Forsberg, Arne Jacobsson och Karin Svensson Nygren.

ordFörande, FuLLmäKtiGeLedamöter.  Jag har 
beviljats möjligheten att få säga några ord 
till avsked efter 40 år i KF. Första gången 
jag trädde in i denna gamla läroverkets so-
lennitetsaula var för 60 år sedan, dvs 1950. 
Möblemanget var borta, och USA:s ambassad 
hade en utställning här.

Men det var den 11 dec. 1970 som jag 
som ledamot tjänstgjorde första gången. Vid 
kommunsammanläggningen hade kristde-
mokraterna fått tre mandat. Ordförande var 
Sten Wigren. Han efterträddes av Lars Borg, 
Bengt Kallberger, Britt Åström, Bertil Kraft, 
Eva Joelsson och sist Ann-Cathrine Hjerdt, 
alltså sju stycken. Själv har jag varit ledamot, 
vice ordförande och ersättare. 

1970 hade den nybildade kommunen 107 
000 inv., och i genomsnitt har ökningen alltså 
varit 1000 inv. per år. Det innebär, att helt 
nya stadsdelar har tillkommit samtidigt som 
andra har vuxit. Regementen har försvunnit 
och universitetet tillkommit. 1992 omorga-
niserades hela kommunen.

så tiLL nåGra minnen från fullmäktiges arbete. 
När jag kom in fanns en motion som hade le-
gat och väntat länge innan den så småningom 
efter tre decennier avskrevs. Det kortaste sam-
manträdet ägde rum en valborgsmässoafton 
om jag minns rätt. Det tog 20 minuter. Det 
längsta varade i fyra dagar. Då hade tisdag och 
onsdag avsatts för budgetbehandling, men det 
räckte inte, så vi fick fortsätta på torsdagen. 
Inte heller det räckte, utan budgeten antogs 
först vid nästa månadsmöte. Till historien 
hörde, att jag hade begärt ordet vid sam-
manträdets början under ett visst avsnitt, men 

jag fick vänta en månad innan jag fick ordet. 
Den första tiden hade vi kvällspass, och en 

gång höll vi på till kl. 0.40, innan ledamöterna 
tillfrågades ”Behagar fullmäktige att åtskiljas?” 
och vi kunde dra oss hemåt i natten. Troligen 
har samma formulering använts ända sedan 
1863, då fullmäktigeinstitutionen tillkom. 
Det gällde att hålla sig vaken, och man tog 
till olika knep. Fikarast fanns inte, men en 
del bläddrade i tidningar under ibland halv-
timmeslånga anföranden. Correns reporter 
frågade en ledamot hur han höll sig vaken, 
och svaret blev: ”Jag tittar på fullmäktiges 
vackra sekreterare” (en ung dam). Efter flera 
sena kvällspass flyttades sammanträdena till 
dagtid. Ett budgetmöte erhöll 54 olika änd-
ringsförslag, och alla måste behandlas, så det 
tog en dryg timme med enbart omröstningar, 
efter att presidiet hade tagit en timme på sig 
att förbereda proceduren. En gång vägrade 
ordföranden att ta upp ett förslag till omröst-
ning, så det blev ett extra möte på menlösa 
barns dag.

numera har månGa besLut överlämnats till 
nämnderna, och debatterna har blivit lättare 
att följa. Förändringar i kommunallagen har 
förbättrat för medborgarna att komma till 
tals. Fortfarande hålls mötena i princip på 
månadens sista helgfria tisdag, en tradition 
sedan 1893. Till hundraårsdagen av detta ville 
jag att ledamöterna skulle bjudas på var sin 
tisdagsbulle, men jag blev nedröstad i presi-
diet. En del förslag har jag dock fått igenom, 
t. ex. rökfria sammanträden, (efter en motion 
som jag skrev på hexameter), införande av 
musikklasser och tillbyggnad av Berzelius-

skolan (kostade 30 miljoner). 
Det sägs att det finns fyra sorters politiker; 

de som ser till att något händer, de som ser 
på när något händer, de som undrar vad som 
händer, och de som undrar om det har hänt 
något. Jag hoppas att jag i någon mån har hört 
till den första kategorin.

aLLa FoLKvaLda har tiLL uPPGiFt att sträva efter 
kommunens bästa, och ofta är målen de-
samma, men inte sällan råder olika mening 
om hur målen ska uppnås. Därför behövs en 
levande debatt, och den kommer att fortgå 
så länge vi har en levande demokrati. Jag får 
önska, att den nya fullmäktigeförsamlingen 
lyckas med att göra en bra kommun ännu 
bättre, och jag får tacka för mig efter omkring 
400 sammanträden. Jag upptäckte för en tid 
sedan att åtminstone två av mina företrädare 
har suttit i stadsfullmäktige i 37 år, en var 
bankdirektören Jonn O. Nilsson vars byst 
finns här bakom mig i salen. Så råkade jag 
bli rekordhållare också. Tack!

Lars Malmbjörk

Lars Malmbjörks avskedstal i kommunfullmäktige

den senare deLen av hösten 2010 har varit 
avtackningarnas tid inom politikens värld. I 
och med mandatperiodsskiftet lämnar många 
sina uppdrag och ersätts av nya förmågor. Vid 
lokalavdelningens julfest 1 december var det 
dags för partiets eget tack till de som lämnar 
sina uppdrag i kommunpolitiken.

Lokalavdelningens ordförande Patrick 
Vigren höll ett tacktal till de avgående förtroen-
devalda som var på plats på julfesten och med-
delade att en gåva satts in i vars och ens namn 
via Läkarmissionen till hjälpprojekt i Afrika. 
Dessutom överlämnade han en bestående 
blombukett som länge kan minna om tiden 
som förtroendevald för Kristdemokraterna i 
Linköpings kommun.

En månad innan julfesten hölls mandat-
periodens sista kommunfullmäktige. Då gavs 
Kristdemokraternas nestor i kommunfullmäk-
tige, Lars Malmbjörk, möjlighet att hålla ett 
avskedstal, som mottogs av både långa applåder 
och flera skratt! Nya tankar har glädjen att kun-
na publicera talet här nedan. Trevlig läsning!



FöreninGsbrev b

Kristdemokraterna i Linköping
Westmansgatan 25 B
582 16 Linköping

Aktuellt från riksdagen
året Går nu mot sitt sLut. Det senaste halvåret 
har varit händelserikt. I september stod Al-
liansen efter en intensiv valrörelse återigen 
som valets segrare. Vi kristdemokrater i Öst-
ergötland fick 5,9 procent av rösterna, vilket 
tyvärr är en minskning sedan förra valet, men 
bättre än riksgenomsnittet. Men vi ska höja 
siffrorna!

Alliansens seger i riksdagsvalet innebär 
att Kristdemokraterna får vara med och fatta 
beslut om regeringens politik i ytterligare fyra 
år. Som kristdemokrat kommer jag att arbeta 
för att fler människor ska få chans att stå på 
egna ben och känna glädjen i att försörja sig 
genom eget arbete. De som är sjuka och inte 
kan arbeta ska naturligtvis få ersättning. Fler 
företag ska starta, stanna och växa i Sverige. 
Jag vill också se en skola där varje barn får 
chans att nå sin fulla potential. Sjukvården 
och omsorgen ska kännetecknas av tillgäng-
lighet, kvalitet och valfrihet. Människor ska 
kunna känna trygghet från våld och brott. 
Men framförallt kommer jag att verka för att 
Alliansregeringen ska arbeta för ett mänskli-
gare Sverige, ett löfte som vi kristdemokrater 
drev intensivt i valrörelsen.  

eFter vaLet har JaG bLivit utsedd att representera 
Kristdemokraterna som ordinarie ledamot 
i utbildningsutskottet och som ersättare i 
civilutskottet. Jag blir partiets talesperson i 
utbildningsfrågor vilket känns väldigt roligt. 
Jag vill att skolan ska utformas till en plats 
som elever och lärare kan vara stolta över 
och där varje elev får möjlighet att utvecklas 
till toppen av sin förmåga Jag vill ha en skola 
där alla kan känna sig uppskattade och sedda. 
Min målsättning är att alla elever ska lämna 
grundskolan med godkända betyg. Det är en 
förändring som kommer att ta tid, men allt 
annat måste ses som ett misslyckande.

En fråga som jag och andra kristdemokra-
ter ägnat stor uppmärksamhet åt nu i höst är 
irakiska flyktingar och deras behov av interna-
tionellt skydd. Över fem miljoner människor 

har hittills tvingast fly undan våldet i Irak. En 
halv miljon av dessa flyktingar utgörs av de 
kristna minoriteterna. Svenska myndigheter 
har de senaste åren bedömt att säkerhetslägget 
i Irak förbättrats så pass mycket att det varit 
säkert för kristna flyktingar att återvända. 
Många har därför fått avslag på sina asylan-
sökningar och de som inte återvänt frivilligt 
har tvångsutvisats. 

situationen För de Kristna iraKierna är mycket 
svår och att skicka tillbaka kristna flyktingar 
till Irak är en fråga om liv eller död. Det är 
mycket anmärkningsvärt att vi i Sverige under 
så lång tid ignorerat UNHCR:s uppmaningar 
och ännu mer uppseendeväckande att vi fort-
sätter att göra det nu när det nästan dagligen 
kommer uppgifter om attacker om kristna i 
Irak. Jag kommer att arbeta för att vi får en 
humanare och mänskligare asyl- och flykting-
politik och att integreringen av flyktingar och 
invandrare som lever i Sverige förbättras. Hur 
viktigt det är ser vi inte minst mot bakgrund 
av det uppmärksammade terrorattentatet i 
centrala Stockholm för några veckor sen. 

JaG är GLad För att vi i Alliansen får fortsätta 
regera Sverige i ytterligare fyra år. Vi kommer 
att fortsätta att bygga ett starkare land där 
ingen hålls tillbaka och ingen lämnas efter. Vi 
ska göra allt vi kan för att Sverige blir ett land 
som vi kan vara stolta över och där vi har ett 
friare och mänskligare samhälle. 

Så till sist önskar jag er alla en riktigt god 
julhelg och ett gott nytt år.

Yvonne Andersson
Riksdagsledamot från Linköping

Nya tankar Tidningen Nya Tankar är organ för Krist demokraterna i Linköping. Fyra nummer ges ut per år. Detta nummer trycks i 
500 exemplar.

För att betala medlemsavgift i Kristdemokraterna i Linköping, betala in 150 kronor på plusgironum mer 66 80 24-3. Om du vill ha extra exemplar 
av tidningen Nya Tankar att dela ut, finns fler att hämta från kansliet på Westmansgatan 25 B.

ansvarig utgivare: Patrick Vigren, tfn 0761-73 81 71, e-post: patrick.vigren@kristdemokraterna.se

redaktion: Lisbeth Forsberg, Per Larsson
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Gott nytt år
önskar

Kristdemokraterna
i Linköping

Snart är det dags...
att betala medlemsavgift i 

Kristdemokraternas lokalav-
delning i Linköping för 2011.

Medlemsavgiften är på oförändrat 
150 kr och sätts in på plusgirokonto 

66 80 24-3.

Betala redan nu för 2011,
så har du det gjort!

Lokalavdelningens
styrelse


